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Till Västerås kommunfullmäktige

Interpellation om Västerås citys framtida utveckling

Utvecklingen av Västerås är central för vår framtida möjlighet att fortsätta vara en 
trygg och attraktiv kommun. Både för att locka företag men inte minst nya invånare 
och besökare. I flera delar som Hacksta, Finnslätten och Öster Mälarstrand pågår 
förändringar - och förhoppningsvis även området kring resecentrum. Men ett viktigt 
område menar vi har av olika förklaringar totalt hamnat i någon byrålåda, nämligen 
Västerås city. Det är anmärkningsvärt att det inte presenterats några som helst 
konkreta förslag som pekar ut framtidsplanerna för ett av de viktigaste områdena vi 
har i Västerås och det som ska knyta ihop hela staden.

Liberalerna menar att utvecklingen av city måste prioriteras och konkreta åtgärder 
presenteras. Det gäller hur vi ska få till ett levande city, hur företagandet ska 
uppmuntras och stöttas, hur boendet ska utvecklas centralt. Men kanske främst- hur 
invånarna och besökarna ska lockas till att vilja vistas och komma till city?

Min frågor till ordföranden i kommunstyrelsen Staffan Jansson (S) är följande:

När kommer de konkreta åtgärderna från Socialdemokraterna och styret kring 
utvecklingen av Västerås city?

Vad hände med innerstadsstrategin och vilket projekt kommer prioriteras?

Hur avser styret agera för att få till ett levande city och stötta befintliga samt locka 
fler företag att vilja etablera sig i city?

Västerås den 8 april 2024,


